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MIDGÅRDS RADHUSSAMFÄLLIGHET                              Styrelsemöte, Protokoll 5, 2015 

Närlokalen 12 augusti 2015, kl 19.30    

    
Närvarande:    Frånvarande:  

Joakim Pedersen (kassör, ledamot)   Helena Averbo (ledamot)   
Malin Breet Schmid (sekreterare, ledamot)    

Jessica Svenvik (suppleant)     

Jalel Cheffi (ledamot)  

Ilona Schliephake (suppleant)  

Michael Schliephake (ledamot) 

Magnus Ekberg (ledamot)  

Anders Berglund (suppleant)  

 

För kännedom: 

Extern revisor, Britt Engdahl (intern revisor), övriga medlemmar. 

 
FORMALIA  

§ 1a Öppnande av mötet: Vi öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

§ 1b Val av mötesordförande: Joakim valdes till mötesordförande. 

§ 1c Val av mötessekreterare: Malin valdes till mötessekreterare. 

§ 1d Godkännande av kallelse: Kallelsen till mötet godkändes.  

§ 1e Godkännande av föredragningslista: Föredragningslistan godkändes.  

§ 1f Godkännande av föregående protokoll: Protokoll 1 (konstituerande) är godkänt och 2 bordläggs, protokoll 3 
är godkänt och protokoll 4 bordläggs till nästa möte. 

ÄRENDEN 

§ 2 Poolen 

Helena Barle och Peter Anderson har fungerat som poolvärdar under säsongen. De deltog på 

mötet och beskrev det som att allting flutit på bra förutom ett par missöden. Det har även varit 

svårt att få tag på folk som kan hjälpa till. Poolhuset är, som vi också känner till, i behov av 

renovering. Bl.a. rapporterades toalettstolarna som i akut behov av bli utbytta. Vattenbutiken har 

hjälpt till med en del av arbetet med poolen i år och även det har flutit på bra. Peter har sett till så 

att kommunen har fått vattenprover. En städning av förrådsutrymmena i poolhuset behövs samt 

en översikt av elen i poolhuset. Joakim tar kontakt med en elektriker. Det behövs en översikt av 

poolnycklar –vilka som är aktiva och vilka som nyttjas av folk som faktiskt bor i området.  Peter 

tar på sig att städa poolhuset kontinuerligt tillsvidare och vi beslutar att avsluta avtalet med vår 

nuvarande städerska.  

 

§ 3 Grönområden 

Joakim håller på att ta in offerter på kontinuerlig skötsel.  

 

§ 4 Extra stämma 

Vi siktar på att ha en extra stämma den 21 oktober kl 18.30 för att fatta beslut om budget och ny 

underhållsplan med de senaste förslagen. Jessica kollar ifall Skolhagensskolans matsal är ledig. 

 

§ 5 Nästa möte 

2 september 2015, innan dess hålls ett arbetsmöte med Perfectas förslag på parkering, plank, 

sophantering och förråd. 

 

§ 6 Mötet avslutas   

Mötesordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 
Vid protokollet                                           Justeras 

  

Malin Breet Schmid     Joakim Pedersen   


